
Mødereferat bestyrelsesmøde
Mandag, d. 26.11.2018 – kl. 18:30

Til stede: Bjarne Pless, Birthe Boe, Mette Adamsen og Susanne Hansen

Mødested: Klubhuset

Referent: Susanne Hansen

Punkt: Emne:

1. AG afdelingen.
TA arbejder videre på, at der bliver en bedre dialog i AG afdelingen

2. Lys på parkeringspladsen.
Vi spørger Johnny om, om der kan justeres på lyset til parkeringspladsen 

3. Generalforsamling den 21.01.2019.
Mette laver et opslag til hjemmesiden, Facebook og klubben så hurtig som muligt.
Lokaler til generalforsamling er bestilt.
Der skal vælges en formand for 1 år, en kasserer for 2 år og 2 bestyrelsesmedlemmer for 2 år.
Birthe Boe stiller op til posten som formand, Mette Adamsen stiller op til posten som kasserer, 
Susanne Hansen er først på valg i 2020, Bjarne Pless ønsker ikke genvalg som kasserer, Johnny H. 
Pedersen er på valg og tænker over genvalg.

4. Budget 2019.
Budget gennemgået og godkendt

      6. Økonomi.
Der er et fint overskud

      7. Kontingent 2019.
Uændret for helårsholdene kr. 1250,-

      8. Nyt fra Kreds-formandsmøde.
DCH skal være mere kendt og synlig i lokalområderne.
Nye regler omkring klubbernes konkurrencetilmeldinger.
Der er mangel på dommeraspiranter – så der opfordres til at søge blandt medlemmerne.

      9. Træner-møde.
Resten af bestyrelsen blev informeret omkring sidste trænermøde

     11. Næste møde.
Tirsdag 08.01.2019


